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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2018-11-13 

Plats:   Orrliden 

 

Närvarande  Alf Svensson 

  Olle Nilsson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Roger Gill 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd 

 

  

  

1. Mötets öppnande 
Alf förklarade mötet öppnat.  

 

2. Dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 

3. Föregående protokoll  

a. Sportlotteriet 
Om vi ska satsa på lotteriet och ha en designad lott för vårt 100-

årsjubileum så krävs det att vi säljer ca 2000 lotter. 

Styrelsen beslutar att vi säljer dessa lotter 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Jubileumsåret 

a. 100-åringen 
Idag fick vi i styrelsen titta på ett första utkast till färdig tidskrift. Det ser 

väldigt bra ut och den kommer att gå på tryck i januari. Kostnaden 

kommer bli 22 500kr för tryck och den summan har vi fått in redan i 

sponsorpengar. Tanken är sedan att lagen kommer hjälpa till att sälja 

och få del av vinsten. 

Olle meddelar även att Markus Danielsson kommer skänka en signerad 

Djurgårdentröja till föreningen. 

b. ”Happenings” 
Arbetsgruppen, bestående av Johan, Maria och Nina samt Uffe 

Pettersson och Håkan Svenson, hade ett andra möte igår.  

Tanken är att vi ska ha en invigning lördagen den 23/3 och 
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förhoppningsvis få till en parad med gardet från Rosenforsparken till 

Orrliden. Sedan fylls dagen med uppvisningsmatcher från samtliga lag 

och att vi kan ha foodtrucks på plats som serverar mat. 

Sen är det tänkt en ”old-boys”-match som förmatch innan herrarnas 

hemmapremiär, extra happenings under både Skogstorpsdagen och 

Ungdomsavslutningen och sedan 100-årsfest i Pingvinen som avslutning 

på firandet den 26/10. 

 

5. Ordförandens punkt 

a. EEM’s föreningsträff 
Föreningen kommer att få drygt 10 000kr. Vi har idag 122 hushåll som 

”kryssat” SGoIF i sitt elavtal. 

Det var även ett föredrag kring sociala medier och hur vi som förening 

kan göra oss mer synliga där. 

b. Diplomerad förening 
Igår var Micke och Alf i Katrineholm och lyssnade på förutsättningarna 

att bli en diplomerad förening. 

En första start är att ”ta tempen” på föreningen och få en 

nulägesanalys för att se hur föreningen fungerar i helhet. Vet tex alla att 

vi har en verksamhetsplan och ett gäng policys? 
I övrigt inget att rapportera. 

 

6. Nya Orrliden 

a. Planerna 
Markarbetet är i stort sett klart. Vi inväntar belysningen som blivit 

försenade i leveransen. 

Imorgon kommer de och besiktar planerna och sedan ska de vara 

klara att beträda (om besiktningen blir godkänd). Men som vi tagit upp 

tidigare så får vi inte ploga den första vintern då allt måste sätta sig i 

underlaget. 

Först i vår kommer de jordytor som är kvar att besås med gräs. 

På torsdag kommer Unisport och håller en utbildning kring konstgräset 

och samtliga lag ska vara representerade för att sedan få beträda 

planerna. 

b. Byggnaden 
Inget nytt att rapportera. 

Däremot har kommunen konstaterat att de har pengar kvar i sin 

budget och vill hjälpa till att fräscha upp den delen av byggnaden 

som ska vara kvar. Vi kommer bla få nya mattor i kök och på kansliet, 

förbättringar i omklädningsrummen med färg och nytt porslin samt nya 

luckor och bänkskivor i köket. Dessutom ska samtliga armaturer bytas ut 

mot LED och en förbättring av utebelysning ska göras. 

c. Avtal, skötsel av Orrliden 
Ett första möte har hållits 2/11 där Roger, Maria och Alf deltog. 
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Vi har ansökt om bidrag till Vreta IP 2019 då vi fått OK på att nyttja 

dessa ytor under nästa år. 

Traktor, sopmaskin och plog kommer att köpas in under 2018 av 

kommunen, övriga maskiner går att låna från kommunen. 
Det ska, i kontraktet, stå vem som ska stå för underhållet så även 

storleken av underhållet. 

Vi kommer ha fortsatt samarbete med skolan men planerna ska bokas 

av skolan. Tanken är att bokningarna ska ske med oss i föreningen men 

att kommunens bokning kan komma att nyttjas vid behov. 

Kommunen kommer beställa nya avbytarbås och ett antal mål. 
 

7. Konsulentens rapport  

a. Säkerhet Orrliden 

De två offerter vi fått in hittills har varit alldeles för dyra. En kontakt har 

tagits med Säkra larm och vi inväntar offert därifrån. 

 

• Hur gör vi med vaktmästare framöver? Vad behövs när vi har ny 

anläggning? Ska vi ta en person med lönebidrag? Många frågor som 

behöver besvaras så vi kan komma vidare. 

• Vi skulle behöva nya möbler till samlingssalen, både bord och stolar. Maria 

tittar på olika alternativ och det bör läggas in i budget för köp under 

nästa år. 

• Vi har sökt bidrag från SvFF ”Hat Trick IV” och vi behöver söka än mer 

bidrag både den här sidan årsskiftet samt nästa år. 

• Vi har fått erbjudande om att delta på en utbildningsresa för 

föreningsanställda och den här gången r det i Norrköping och Linköping 

22-23 november och Maria har anmält sig. 

• Maria har svarat på en undersökning från kommunen rörande service. 

• Vi har fått inbjudan till Ungdomsforum 3/12 och där kommer Malin 

Andersson och Tomas Ericsson att delta i Malmköping.  

• En inbjudan till SöFF’s representantskap den 28/11 har inkommit. Det hålls i 

Eskilstuna och Johan har anmält intresse.  

 

8. Jämställdhetsarbete  
Inget nytt att rapportera. 

 

9. Ekonomi  
Ekonomin ser stabil ut. 

 

10. Verksamhetsfrågor  
 

a) Ungdom 

Ungdomsavslutningen blev söndagen den 28/10 med efterföljande fika 

utanför skolans hemkunskapssal. Allt flöt på bra förutom att belysningen bara 
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fungerade i halva salen. 

En tränarträff har hållits där man gick igenom säsongen som varit och blickat 

framåt inför nästkommande år och hur konstellationerna ser ut i respektive lag. 

P04/05 har fått lägga ner då laget tappat så många spelare. 

F05 är inte så många men ska försöka hitta samarbetsformer med annan 

förening. 

PF2012 kommer att delas upp inför nästa år då de är närmare 40 spelare i 

dagsläget. 

F2011 kommer troligen gå ihop med F2010. 

Föreningen har fått erbjudande från Örebro fotbollsförbund rörande ”Fotboll i 

fokus” och Maria har skickat det vidare till alla ledare. Ett par av våra 

ungdomsledare kommer att åka iväg på det. 

 

b) Senior 

En ny tränare för Juniorerna kommer att behövas.  

Frågan om herrtränare är öppen. Thord har fått frågan men ännu inte tackat 

vare sig ja eller nej. 

 

c) Arrangemang 

Inga övriga arrangemang planerade resterande del av året. 

 

11. Skrivelser  
Inget inkommet utöver de Maria redan mailat ut till oss vartefter det kommer 

till föreningen. 

 

12. Övriga frågor  
Inga övriga frågor. 

 

13. Nästa möte  
Nästa möte är torsdag 6/12 och nästkommande efter det är 7/1 2019, både 

är kl. 18:00 på Orrliden. 

 

 

14. Mötets avslutning  
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Alf Svensson 


